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Op woensdagavond 8 juli organiseerde Breda International Airport een inloopavond waar werd 

teruggeblikt op 10 jaar privatisering en vooruit werd gekeken naar de plannen voor de komende 10 

jaar. 

De opkomst was 24 personen, waarvan 23 er een korte vragenlijst met ruimte voor opmerkingen 

hebben ingevuld. De vragen en resultaten waren als volgt: 

 

1. Vindt u dat het vliegveld zich in de afgelopen 10 jaar positief heeft ontwikkeld? 
 

  

 

 

 

 

 

 

 

2. Is het vliegveld van toegevoegde waarde voor de regio? 
 

  

 

 

 

 

 

 

 

Bijz: van de 3 respondenten die nee als antwoord op deze vraag gaven waren er twee tegen en één 

tegen verruiming van het vliegveld. Van de 6 respondenten welke als antwoord neutraal gaven waren 

er vier voor, één neutraal en één tegen verruiming van het vliegveld.  
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3. Ondersteunt u verdere verduurzaming van het vliegveld? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

4. Vindt u het goed als ook niet-luchtvaartgerelateerde bedrijven zich vestigen als deze niet zorgen voor 
extra vliegbewegingen? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bijz: van de 4 respondenten die nee als antwoord op deze vraag vond één wel het vliegveld een 

toegevoegde waarde voor de regio en twee niet. Één was daarbij neutraal. Van de respondenten welke 

neutraal als antwoord gaven op deze vragen vonden er drie wel het vliegveld van toegevoegde waarde 

en was er één neutraal. 


